
GOD’S SIMPLE PLAN OF SALVATION  
 

Introduction 
 

The Bible is very clear that you can know for sure that when you die that you can go to heaven.  The 

question is do you believe what God says in his word. 

 

1 John 5:13    Ine ndakulemberani pyonsene ipi, toera imwe mudatawira dzina ya Mwana wa Mulungu, 
mudziwe kuti munawo upulumuki wakukhonda kumala.  
 

I   We are all sinners! 
 

It is not hard to admit that we all have done things that we know is wrong, but yet we do them anyway.  

That is called sin!  We all are guilty of it we have been doing it since we were born. 

 

Aroma 3:10   Ninga mudalemberwa ipyo m'Bukhu ya Mulungu kuti: 
          “Nkhabe munthu wakulungama. 
      Nkhabepo na m'bodzi ene. 
 
Aroma 3:23   Thangwi onsene adawa, pontho anacimwana kuona mbiri ya Mulungu. 
 

Aroma 5:12  Na tenepo, ninga kudawa kwapita pantsi pano na mamuna m'bodzi basi, kudawa kweneku 
mbukubala kufa, tenepambo kufa kwapita kuli anthu onsene, thangwi onsene adawa. 
 

 

We are all sinners! 
 

II   There is a cost for that sin! 
 

Aroma 6:23   Thangwi kutambiriswa kwa kudawa ndi kufa. Mbwenye muwoni wa kupaswa pezi wa Mulungu 
ndi upulumuki wakukhonda kumala muna Kirixtu Yezu, Mbuya wathu. 
 

Revelation 20:11-15   Pakumala, ndaona mpando ubodzi ukulu wakucena wa umambo, na Ule akhaukhalira. 
Mataka na thambo pyamala kun'thawa pamaso pace, mbapikhonda kugumana mbuto.  



12   Ndaonambo pontho anthu a kufa akulu na ang'ono, mbadalimira patsogolo pa mpando wa umambo. 
Penepo mabukhu afungulwa. Bukhu inango ya Upulumuki yafungulwambo. Anyakufa atoma kutongwa na pire 
pikhadacita iwo, ninga mudalemberwa ipyo m'mabukhu.  
13   Bara yapereka anyakufa akhali na iye mwenemu. Kufa na dziko ya anyakufa apereka anyakufa akhali na 
iwo mwenemu, m'bodzi na m'bodzi mbatongwa na pire pikhadacita iye.  
14   Na tenepo, kufa na dziko ya anyakufa pyaponyiwa n'thawala ya moto. N'thawala ya moto ndiko kufa 
kwaciwiri.  
15   Ale adakhonda kulembwa madzina awo m'Bukhu ya Upulumuki, aponyiwa n'thawala ya moto. 
 
Revelation 21:8   Mbwenye anyakugopa, anyakukhonda kutawira, anyakucita pyakunyanyasa, mapanga, 
anyalukwali, anyaufiti, anyakulambira madzimunthu, na onsene anyauthambi, mbuto yawo inadza kakhala 
n'thawala ya moto unagaka na inxofiri. Uku ndi kufa kwaciwiri.” 
 

III   Christ died for our sins. 
 

Aroma 5:6   Thangwi mukhasowa ife mphambvu, mudakwana iwo n'dzidzi wace, Kirixtu afera anyakudawa. 
 
Aroma 5:8   Mbwenye Mulungu asapangisa kufuna kudaticita Iye, pa kutifera kudacita Kirixtu, ife mbatiri 
anyakudawa. 
 

Aroma 14:9   Ndi thangwi eneyo idafera Kirixtu mbalamuka pa kufa, toera akhale Mbuya wa akufa na a 
m'maso. 
 

Aroma 6:23   Thangwi kutambiriswa kwa kudawa ndi kufa. Mbwenye muwoni wa kupaswa pezi wa Mulungu 
ndi upulumuki wakukhonda kumala muna Kirixtu Yezu, Mbuya wathu. 
 

 
Christ died for sinners! 

 

IV   Salvation is a free gift, not by good works. You must take God’s 

word for it, and trust Jesus alone! 
 

Salvation is trusting and receiving Jesus Christ as your Savior. It's trusting in the fact that Jesus Christ died on 

the cross of Calvary to pay for your sins! It's realizing there is absolutely nothing whatsoever you can do to save 



yourself and completely trusting in Jesus Christ to save you! It's not any church that saves. It's not any baptism, 

not good works, not sacraments, not repenting, not praying through, not living a good life — IT'S NOT 

ANYTHING YOU CAN DO! 

 
Mabasa 4:12   Nkhabebve upulumuki muna munthu unango, thangwi nkhabe dzina inango pantsi pano 
idapaswa anthu, kuti inakwanisa kutipulumusa.” 
 
Aefesu 2:8-9   Thangwi mwapulumuswa na kukoma ntima kwa Mulungu, kubulukira pa kukhulupira. Penepi 
pidabulukira kuna imwe tayu, mbwenye ndi muwoni wa Mulungu. 9Pontho penepyo si thangwi ya mabasa 
tayu, toera munthu akhonde kugaya. 
 
Titus 3:5   si thangwi ya mabasa akulungama adacita ife tayu, mbwenye na thangwi ya ntsisi zace, Iye 
atipulumusa na Nzimu wace udatisambisa na Iye, udaticita kuti tibalwe kapsa pontho tikhale anthu apsa, 
 

 

 

V   You must put our faith and trust in Christ in order to be saved. 
 

Aroma 4:24   Mbwenye asalongerambo ife anafuna kudza katawirirwambo. Ife adatawira Mulungu adalamusa 
pa kufa Yezu Mbuya wathu. 
 

Aroma 10:9-10, 13   Iwe ungalonga na mulomo wako kuti Yezu ndi Mbuya, pontho mbutawira na ntima wako 
kuti Mulungu amulamusa pa kufa, unapulumuswa. Thangwi kulungama kusadza na kutawira kwa muntima, 
kupulumuka kusadza na kulonga na mulomo wathu. Thangwi “onsene ale anacemera dzina ya Mbuya, 
anapulumuswa.” 
 



 
 

If you want to accept Jesus Christ as your Savior and receive forgiveness from God, here is 

prayer you can pray. Saying this prayer or any other prayer will not save you. It is only trusting 

in Jesus Christ that can provide forgiveness of sins. This prayer is simply a way to express to 

God your faith in Him and thank Him for providing for your forgiveness.  

 

"Lord,  
 

I know that I am a sinner. I know that I deserve the consequences of my sin, which is 

death and hell.    However, I am trusting in Jesus Christ as my Savior. I believe that His 

death and resurrection provided for my forgiveness. I trust in Jesus and Jesus alone as my 

personal Lord and Savior. Thank you Lord, for saving me and forgiving me! Amen!" 

If you just prayed that prayer — according to the Word of God — YOU ARE SAVED! HALLELUJAH! 

You say, but I don't feel any different. Guess what? Your salvation does not depend on your feeling. It ALL 

depends on doing what God SAID!  

God said if you receive and trust in Jesus Christ you are saved. Notice it does NOT say you "might" or "could" 

be saved — but "shall be saved". YOU ARE SAVED! 

Thangwi “onsene ale anacemera dzina ya Mbuya, anapulumuswa.”   Aroma 10:13  

Didn't you just believe on the Lord Jesus Christ? Look at what John 3:36 says! It says you HATH 

EVERLASTING LIFE! Not "maybe" or "hope so" — BUT HATH — YOU ARE SAVED! 

Ule anatawira Mwana, ana upulumuki wakukhonda kumala. Mphapo ule anakhonda Mwana, nkhabe kudza 
kauona upulumuki, mbwenye kuipirwa kwa Mulungu kunakhala na iye.”   Juwau 3:36    
 

Friend, if you prayed the prayer and received Jesus Christ — YOU ARE SAVED! You did what God said — 

AND GOD CANNOT LIE!  
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